
M øteprotokol l

Utvalg: Hovedutvalg helse og omsorg
M øtested: Formannskapssalen
Dato: 02.09.2020
Tid: Kl. 18:30

Følgande medlemmer møtte Parti
Ruth Mariann Hop AP
Geir Aarvik FRP
Veronica Helen Ørpetvedt FRP
Inge Jacob Ekornsæter H
Susan Elin Borg KL
Yngve Eriksen KRF
Anne Grete Hegerland Naley SP

Forfal l Parti Varamedlem Parti
Kenneth Halleland AP Sølvi Henningsen Røyland AP
Lill ian Levik Løndalen KL Elisabeth Thorheim KL

M øtenotater:
I forkant av møtet ble det avholdt 3 orienteringer:
- Skudenes bu-og behandlingshjem v/Bjørn Kåre Ellingsen
- Ernæring v/Bodhild Eriksen
- Spanne seniorlandsby v/Ove Røys

Innkalling godkjent. Saker meldt under samlesak for spørsmål. Sakliste deretter godkjent.

Susan Borg (KL) og Yngve Eriksen (KrF) ble enstemmig valgt ti l å godkjenne protokollen
sammen med møteleder Ruth Mariann Hop (Ap).

Avslutningsvis i møtet orienterte kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen-Sund, om
koronasituasjonen i Karmøy kommune.

Møtet slutt: 22:00.
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Ruth Mariann Hop (Ap)  Yngve Eriksen (KrF)  Susan Elin Borg (KL) 
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Sakliste 

 

Sak nr. Sakstittel  

021/20 GODKJENNING AV PROTOKOLL - HOVEDUTVALG 

HELSE OG OMSORG 10.06.2020 

 

022/20 Orientering om behov for nye lokaler for ROP og utvikling i 

brukergruppen 

 

023/20 Betaling for transport til dag- og aktivitetstilbud  

024/20 Arbeidstøy  

025/20 Budsjettoppfølgning 2020 - Juli - Helse- og omsorgsetaten  

026/20 Samlesak for referatsaker  

027/20 Samlesak for spørsmål  
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021/20 GODKJENNING AV PROTOKOLL - HOVEDUTVALG HELSE OG OMSORG 

10.06.2020 

 

Forslag til vedtak: 

Hovedutvalg helse og omsorg godkjenner protokoll fra møte 10.06.2020.  

 

 

 

02.09.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

 

 

 

Eriksen (KrF) stilte spørsmål ved sak 20/20 Eventuelt, hvor et enstemmig hovedutvalg helse 

og omsorg gikk inn for å fremme et initiativ til formannskapet om å behandle sak om 

arbeidstøy i sitt neste møte. Eriksen stilte seg kritisk til at saken ikke ble behandlet hverken i 

formannskaet eller i kommunestyret.  

Kommunalsjef helse og omsorg orienterte om at hovedutvalget ikke kan instruere et 

overordnet organ i hvilke saker de skal ha til behandlling, og viste videre til sakens 

kompleksitet.  

 

Flere av medlemmene tok til ordet for å støtte kritikken reist av Eriksen (KrF).  

Hovedutvalg helse og omsorg godkjenner protokoll fra møte 10.06.2020, med Eriksens (KRF) 

bemerkning.   

 

 

HHO - 021/20 Vedtak: 

Hovedutvalg helse og omsorg godkjenner protokoll fra møte 10.06.2020, med Eriksens (KRF) 

bemerkning.   

 

 

 

 

022/20 Orientering om behov for nye lokaler for ROP og utvikling i brukergruppen 

 

Kommunalsjef helse og omsorg sitt framlegg til vedtak: 

 

Hovedutvalget helse og omsorg tar saka til orientering.   

 

 

01.09.2020 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen. 

 

RFM - 023/20 Vedtak: 

Kommunalsjef helse og omsorg sitt framlegg til vedtak: 

Hovedutvalget helse og omsorg tar saka til orientering.   
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02.09.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

  

 

 

Aarvik (FrP) ba om svar på følgende:   

Ber om at administrasjonen svarer på spørsmål som stilt i møte 10.06.2020 

Følgende ikke besvart: 

Identifisering av område som det kan settes inn forebyggende tiltak for og unngå rekruttering av 

brukere samt økonomisk oppstilling for drift kost som idag satt opp mot drift kost ved bygging av et 

ROP senter. 

 

Hop (Ap) foreslo at SLT  og forebyggende enhet i politet inviteres til neste møte for å 

orientere om det forebyggende arbeidet i kommunen.  

 

Borg (Kl) foreslo at også ROP  gav en presentasjon i neste møte.  

 

Administrasjonen utarbeider svar på spørsmål stilt av Aarvik (FrP).  

 

ROP, SLT, og forebyggende enhet inviteres til å avholde en orientering for hovedutvalget i 

neste møte.  

 

Innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 

HHO - 022/20 Vedtak: 

Kommunalsjef helse og omsorg sitt framlegg til vedtak: 

 

Hovedutvalget helse og omsorg tar saka til orientering.   

 

 

 

 

023/20 Betaling for transport til dag- og aktivitetstilbud 

 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Kommunestyret tar saken til orientering. 

 

 

01.09.2020 Eldrerådet 

 

Behandling 

Nytt fellesforslag, foreslått av Nils Oddvar Reiersen,  

Eldrerådet er i mot en så sterk økning i satsen for de utviklingshemmede. 
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Reiersens forslag ble enstemmig vedtak. 

 

ELD - 022/20 Vedtak: 

Eldrerådet er i mot en så sterk økning i satsen for de utviklingshemmede. 

 

01.09.2020 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Vedtak i eldrerådet lagt fram. 

Nytt forslag, foreslått av Lars Gunnar Oma: 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne mener at en økning på 120 % for å få 

transport til dag- og aktivitetstilbud er urimelig. Rådet er i mot dette. 

Omas forslag enstemmig vedtatt. 

 

RFM - 020/20 Vedtak: 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne mener at en økning på 120 % for å få 

transport til dag- og aktivitetstilbud er urimelig. Rådet er i mot dette. 

 

 

02.09.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Nytt forslag til vedtak i sak 023/20, foreslått av Ruth Mariann Hop, Arbeiderpartiet 

Karmøy kommune går tilbake til gamle satser for transport for psykisk utviklingshemmede 

umiddelbart. I løpet av en tre års periode skal en jobbe for å harmonisere kostandene for de 

eldre og de utviklingshemmede. Dette starter i budsjettarbeidet for budsjett 2021. Brukerene 

betales tilbake evt ekstra utgifter de har hatt til transport etter at den nye ordninge 

(inneværende) ble iverksatt.  

 

Nytt forslag til vedtak i sak 023/20, foreslått av Susan Elin Borg, Karmøylista 

Takstøkningen stoppes med umiddelbar virkning og brukerne får refusjon for innbetalt 

mellomlegg. En gradvis takstøkning innarbeides i budsjettarbeidet for 2021. 

 

Susan Borg 

Karmøylista 

 

Karmøylista trakk sitt forslag, og tilsluttet seg til posisjonspartienes forslag, men med 

protokolltilførsel om at partiet ved senere behandling kan komme til å stemme annerledes.  

 

Fellesforslaget fra posisjonspartiene Ap, FrP, KrF og Sp, og Karmøylista enstemmig vedtatt.  

 

 

 

HHO - 023/20 Vedtak: 

Karmøy kommune går tilbake til gamle satser for transport for psykisk utviklingshemmede 

umiddelbart. I løpet av en tre års periode skal en jobbe for å harmonisere kostandene for de 

eldre og de utviklingshemmede. Dette starter i budsjettarbeidet for budsjett 2021. Brukerene 
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betales tilbake evt ekstra utgifter de har hatt til transport etter at den nye ordninge 

(inneværende) ble iverksatt.  

 

 

 

024/20 Arbeidstøy 

 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Kommunestyret tar saken til orientering. 

 

 

01.09.2020 Eldrerådet 

 

Behandling 

Nytt forslag, foreslått av Bjørn Harald Johansen, Arbeiderpartiet 

Eldrerådet ber kommunen innføre hensiktsmessig arbeidstøy i henhold til Arbeidstilsynets 

faglige råd. 

 

Johansens forslag enstemmig vedtatt. 

 

 

ELD - 023/20 Vedtak: 

Eldrerådet ber kommunen innføre hensiktsmessig arbeidstøy i henhold til Arbeidstilsynets 

faglige råd. 

 

01.09.2020 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Fellesforslag fremsatt av Aina Budal, Arbeiderpartiet: 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne fremmer eldrerådets forslag i saken med 

følgende tillegg: 

Vil legge til at i miljøarbeid bør uniform unngås da det kan føre til stigmatisering og 

sykeliggjøring. 

Fellesforslaget fremsatt av Budal enstemmig vedtatt. 

 

 

RFM - 024/20 Vedtak: 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ber kommunen innføre hensiktsmessig 

arbeidstøy i henhold til Arbeidstilsynets faglige råd.  

Vil legge til at i miljøarbeid bør uniform unngås da det kan føre til stigmatisering og 

sykeliggjøring. 

 

 

02.09.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Forslag om å støtte de tillitsvalgtes forslag i administrasjonsutvalget, foreslått av Susan Elin 

Borg, Karmøylista 

Borg (KL) foreslo at det ikke ble fremmet et eget forslag fra hovedutvalget, men at 
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hovedutvalget kunne enes om å støtte det forslaget som de tillitsvalge kommer til å legge 

frem i administrasjonsutvalget sitt møte 03.09.2020.  

 

 

Forslag til vedtak (Inge J. Ekornsæter, Høyre), foreslått av Inge Jacob Ekornsæter, Høyre 

• Innføring arbeidstøy i den somatiske hjemmetjenesten 

• Utføre risikokartlegging 

• Ny sak fremlegges etter kartlegging med total vurdering alle relevante forhold 

hjemmetjenesten 

 

 

Forslag til vedtak i sak 024/20, foreslått av Ruth Mariann Hop, Arbeiderpartiet 

Hop (Ap) fremmet forslag på vegne av posisjonspartiene Ap, FrP, KrF og Sp. 

1. Administrasjonen organiserer en straksinnføring av nødvendig arbeidstøy for somatisk 

hjemmetjeneste (jf. alternativ 2) 

 

2. Økte kostnader for 2020 belastes formannskapets disposisjonsfond. Rådmanenn legger 

denne økte kostanden inn i kommunens budsjett og økonomiplan fra og med 2021.  

 

3. Arbeidstilsynets konklusjon, etter den pågående risikokartleggingen, vil være et grunnlag 

for hvorvidt det er nødvendig å innføre nye rutiner for arbeidstøy i andre deler av 

hjemmetenensten (bolig, miljøtjenesten,  aktivitet- og avlastningstjenestne, ROP, fysio- og 

ergoterapitjenesten.  

 

4. Det settes ned en arbeidsgruppe som jobber videre med å se på de virksomhetene som 

ikke får utlevert arbeidstøy. Arbeidsgruppen utarbeider en felles tilbakemelding. 

Arbeidsgruppen foreslås bestående av leder for administrasjonsutvalget, hovedutvalg helse, 

en person fra arbeidstakerorg., personalsjef, helsesjef, hovedvernombud helse. 

 

Ekornsæter (H) trakk sitt forslag.  

 

Forslaget fremsatt av Hop (Ap) på vegne av posisjonspartiene Ap, FrP, KrF og Sp enstemmig 

vedtatt. 

 

 

HHO - 024/20 Vedtak: 

1. Administrasjonen organiserer en straksinnføring av nødvendig arbeidstøy for somatisk 

hjemmetjeneste (jf. alternativ 2) 

 

2. Økte kostnader for 2020 belastes formannskapets disposisjonsfond. Rådmanenn legger 

denne økte kostanden inn i kommunens budsjett og økonomiplan fra og med 2021.  

 

3. Arbeidstilsynets konklusjon, etter den pågående risikokartleggingen, vil være et grunnlag 

for hvorvidt det er nødvendig å innføre nye rutiner for arbeidstøy i andre deler av 

hjemmetenensten (bolig, miljøtjenesten,  aktivitet- og avlastningstjenestne, ROP, fysio- og 

ergoterapitjenesten.  

 

4. Det settes ned en arbeidsgruppe som jobber videre med å se på de virksomhetene som 

ikke får utlevert arbeidstøy. Arbeidsgruppen utarbeider en felles tilbakemelding. 



Side 9 av 11 

 

Arbeidsgruppen foreslås bestående av leder for administrasjonsutvalget, hovedutvalg helse, 

en person fra arbeidstakerorg., personalsjef, helsesjef, hovedvernombud helse. 

 

 

 

025/20 Budsjettoppfølgning 2020 - Juli - Helse- og omsorgsetaten 

 

Kommunalsjefens forslag til vedtak:  

Hovedutvalg helse og omsorg tar budsjettoppfølging juli 2020 til orientering. 

 

 

02.09.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Spørsmål fra Inge J. Ekornsæter, Høyre, foreslått av Inge Jacob Ekornsæter, Høyre 

Slik vi forstår det er det pandemien som er delårsak at driftsvolumet er lavere enn antatt, 

men samtidig er kostnadsnivået høyere enn budsjett. Hvor stort underskudd ville etaten hatt 

ift. et normalt driftsvolum? 

 

Kommunalsjef helse og omsorg orienterte om økonomisituasjonen.  

 

Stilte spørsmål som vil bli besvart i neste møte.  

 

Innstilling enstemmig vedtatt.  

 

 

HHO - 025/20 Vedtak: 

Kommunalsjefens forslag til vedtak:  

Hovedutvalg helse og omsorg tar budsjettoppfølging juli 2020 til orientering. 

 

 

 

 

026/20 Samlesak for referatsaker 

 

 

 

02.09.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

 

 

HHO - 026/20 Vedtak: 

Referatsakene er tatt til etteretning. 

 

 

 

 

027/20 Samlesak for spørsmål 
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02.09.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Matombringing for hjemmeboende i Karmøy, foreslått av Susan Elin Borg, Karmøylista 

Karmøy kommune har inngått en avtale med private aktører om matombringing til 

hjemmeboende. Jeg ba i januarmøte om en oppdatering på hvor mange som benytter seg av 

tilbudet i løpet av våren. Kan kommunalsjefen si noe om dette? 

 

Susan Borg 

Karmøylista 

 

Demente i Karmøy, foreslått av Susan Elin Borg, Karmøylista 

Jeg har mottatt mange henvendelser fra pårørende til personer med demens i sommer. 

De gir uttrykk for at de opplever livssituasjonen som en stor belastning. 

Som vi vet, er det forskjellige grader av demens. Men kan kommunalsjefen angi et ca. antall 

på personer som er rammet av sykdommen i Karmøy? Det er også ønskelig å vite hvor 

mange unge personer som har diagnosen demens. 

 

Status rapport (Inge J. Ekornsæter, Høyre), foreslått av Inge Jacob Ekornsæter, Høyre 

Utvalget får en status rapport over relevante forhold som presenteres i møtene. 

Følgende forhold, men ikke begrenset til kun å gjelde disse tilkjennegis: 

• Økonomi 

• Ventelister institusjoner, dagplasser omsorgsboliger 

• Sykefravær 

• Overliggedøgn 

• Covid 19 

• Generell status og progresjon sentrale saker (nye lokaler ROP, nytt sykehjem Skudnes) 

 

 

Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen-Sund, besvarte spørsmålet vedrørende 

matombringing stilt av Borg (KL): Vedrørende matombrining har Karmøy kommune tall 

frem til juli. Da var det 60 kunder, hvor 20 var fasate og resterende mer sporadiske. Det er 

relativt lavt og man har ut i fra responsen prøvd å markedsføre tilbudet. Om dette har hatt 

noen effekt har man ikke tall på enda.  

 

Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen-Sund, besvarte spørsmålet vedrørende demens 

stilt av Borg (KL):   

Grunnet en glipp og systemfeil i overgangen til nytt saksbehandlingssystem hadde ikke 

kommunalsjefen mottatt spørsmålet i forkant av møtet. Det er imidlertid ikke tall på dette og 

kommunalsjefen tviler også på at dette er informasjon som kan hentes ut. Kommunalsjef 

sjekker ut mulighetene for å hente ut tall ut fra brukervedtak o.l. til neste møte. 

 

 

Ekornsæter(H) orienterte utvalget om en barnevernsak han hadde kjennskap til og ønsket at 

utvalget skulle få konkret informasjon om den gitte saken ved at både barnevern og evt. også 

advokat og psykolog kunne inviteres inn i møtet. Formålet er å forhindre at slike ting skjer i 
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kommunen.  

 

Det ble stilt spørsmål om utvalget kan gå inn i en enkeltsak/klientsak og det ble derfor lovet 

en juridisk vurdering på dette til neste møte.   

 

Ekornsæter (H) ba om statusrapport om relevante forhold i etaten til hvert møte. Et 

enstemmig hovedutvalg stilte seg bak dette.  

 

 

 

 

 


